
Referat af generalforsamling i HEI-Tennis tirsdag 25/2-25 l. 19.00 på Skæring skole - 
Egå 
 
Referent: Jeanette 
 
Den ordinære generalforsamling afholdes med følgende dagsorden: 
 
1) Valg af dirigent  

- René Guldbrandsen, som havde givet tilsagn om valg til dirigent, er desværre 
syg. I stedet foreslår bestyrelsen Anders Leth - valgt! 
 

2) Fremlæggelse af bestyrelsens beretning til godkendelse 
- Godkendt! 
- Beretningen er vedlagt dette referat. 

 
3) Fremlæggelse af revideret årsregnskab til godkendelse 

- Godkendt! 
 

4) Indkomne forslag 
- Ingen indkomne forslag. 

 
5) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

- Bjarne modtager genvalg - Valgt. 
- Helle modtager genvalg - Valgt. 
- Tom modtager genvalg - Valgt. 
- Helle Svantemann - Valgt. 
- Aprilia - Valgt. 

 
6) Valg af én eller flere suppleanter til bestyrelsen. 

- Jens Henrik Lyngbye 
- Kasper Kjærgaard 

 
7) Valg af revisorer 

- Ole Berg og Flemming Juul-Dam fortsætter 
 
8) Valg af revisorsuppleant 

- Ingen valgt 



 
9) Eventuelt 

- Hvorfor støtter vi ikke kantinen i Skæringhallen: 
- Bjarne giver forklaring med pladsmangel i cafeteriaet, støjniveauet er højt 

og forplejninger er dyr. - Punktet tages på bestyrelsesmøde i kommende 
sæson. 


